
Aan de voorzitter en leden van de 
Raadscommissie Bestuur 
 
onderwerp: reactie evenementenbeleid 

 
 
        Haarlem, 13 november 2019 
 
 
 
Geachte voorzitter en leden van de raadscommissie Bestuur, 
 
 
U bespreekt op 14 november het agendapunt ‘Evenementenbeleid’.  
 
Als wijkraad waren wij destijds betrokken bij de participatie- en de inspraakfase van het 
concept-evenementenbeleid.  
We treffen op pagina 15 van de ‘Uitvoeringsaanpak’ (bijlage 1) van het door het college 
vastgestelde beleid een paragraaf 6.2 aan waar een zogenoemde evenementencommissie 
wordt besproken.  
Ten tijde van de inspraakfase was het bestaan van deze commissie niet aan de orde. Vandaar 
dat wij u verzoeken deze reactie alsnog te betrekken in uw overwegingen op 14 november.  
 
Bij het beoordelen van aanvragen voor subsidie voor evenementen heeft het college 
besloten in deze commissie te laten plaatsnemen: diverse ambtenaren, vertegenwoordigers 
van de stedelijke horeca en retail (BIZ) én Haarlem Marketing.  
‘Een deskundige commissie’ wordt er aan deze samenstelling toegevoegd. Wij twijfelen daar 
niet aan. 
 
Wij taxeren echter dat zowel Haarlem Marketing als ondernemers werkzaam in de horeca en 
retail een schijnbaar belang hebben bij door de overheid gesponsorde evenementen in de 
stad. Wij verzoeken u, als raadscommissie, het college te vragen de samenstelling van deze 
evenementencommissie te heroverwegen.  
 
Naast de gewenste ‘deskundigheid’ bij de commissie is, ons inziens ter voorkoming van een 
mogelijke belangenverstrengeling, een andere invulling van de beoogde ‘onafhankelijkheid’ 
van de commissie op zijn plaats.   
 
 
Met vriendelijke groeten, 
de wijkraad Vijfhoek, Raaks en Doelen, 
Dick Smit, 
voorzitter 


